
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 31. august 2023 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Mogenstrup 

 

Tilstede: Karen Berner Skipper, Sine Stricker Jakobsen, Trine Ulrik Aaby Toftlund, T Charlotte Nielsen, 

Andreas P.V. Lauritsen, Jonathan Lindgaard (7.D), Elias Brohus Jacobsen (7.C), Søren Holm Christensen og 

Bo Hauge Laursen.  

 

Fraværende: Tommy Schwartz 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

01. Godkendelse af dagsorden 

Referat: 

Godkendt  

 

 

02. Bestyrelsesformands skift samt valg til næstformand 

Heidi Nonbo er stoppet som formand her af træder næstformand ind i funktionen, såfremt 

næstformand accepterer dette. Derved er næstformandsposten ledig og der bør vælges en ny. 

Referat: 

- Næstformand Karen Skipper accepterer  at indtræde som formand.  

- Valg af næstformand udskydes til næste mødet.  

 

03. Delegering af ansvaret for de ”3 bullets” 

Referat: 

- Trine har ansvaret  

 

04. Punkter til eventuelt  

Referat: 

- Ikke noget  

 

 

05. Kort nyt 

Referat: 

- Skolen er kommet godt i gang med skoleåret på begge afdelinger.  

- Tekniskservice som pr.  januar 2023 ikke længere er en del af skolen, men i stedet er overført 

til det centrale center for ejendom og drift. Det har skabt en del frustration på skolen, da der 



 
har været uenighed om og manglende klarhed over hvad teknisk service fremover dækker.  

Der bliver arbejdet på at finde løsninger på de dilemmaer der er opstået 

- Kommunen har indført et rådighedsrum katalog hvor der i alt er 110 forslag. 

- Centralisering af økonomi er et af de forslag der er gået i gennem til videre politisk 

behandling. Hvordan det tænkes at det bliver udmøntet og hvilke konsekvenser det kan få for 

skolerne  er ikke kendt endnu.  

 

 

06. Nyt fra elevrådene 

Referat: 

Mogenstrup: 

- Multibanen bliver ikke repareret og der er brædder der er gået i stykker.  

- Pladen på en af basketkurvene er gået i stykker og den ønskes sat op igen, da det er meget 

irriterende for elever, der ønsker at spille basket at den ikke er der.   

Korskilde: 

- Har ikke holdt møde 

 

07. Nyt fra formandsgruppen 

Referat: 

 

 

08. Budgetstatus 

Referat: 

- Der er ikke gået en måned endnu, så der er endnu ikke en budgetstatus for nuværende 

skoleår at afgive.  

- Fladsåskolens resultatet af regnskabet fra sidste skoleår 22/23 forventes at blive meget tæt  

på 0  kr. Det endelige resultat forventes at være der i løbet af 14 dage.   

- Nuværende budget er et 5/12 budget, da vi fra nytår går over til kalender år og ikke som hidtil 

efter skoleår.  

-  

 

 

09. Forældremøder 23 

Referat: 

- Der er et ønske om at kende tiderne for møderne tidligere, så der er en bedre chance for at 

skolebestyrelsen kan deltage i møderne. 

- Ønske om at lave en fast skabelon til møderne, så skolebestyrelsesmedlemmerne siger det 

samme på møderne.  

- At der laves en brochure til nye forælde om skolen, hvor også orientering om 

skolebestyrelsens arbejde kan indgå. 

- Tages op på skolebestyrelsesmøde den 16.01 24   

 

 

10. Godkendelse af procesplan for suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

Bilag vedlagt. 



 
Referat: 

- Procesplan godkendt.  

 

 

11. Forslag til ændring af antallet af forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen fra 7 medlemmer til 

5 medlemmer. 

Siden dannelse af Fladsåskolen i 2016 har der været 7 forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen. 

Siden er der sket ændringer i regler styrelsesvedtægter, der åbner mulighed for at reducere 

antallet til 5. Set i lyset af de vanskeligheder der er med at rekruttere forældre til 

bestyrelsesarbejdet foreslås det at bestyrelsen vedtager en reduktion til 5 

forældrerepræsentanter. 

Referat: 

- Det blev besluttet at der fremover minimum skal være 5 forældrerepræsentanter 

medlemmer og maksimum 7 forældrerepræsentanter medlemmer. Den endelige beslutning 

om antal udskydes til processen omkring suppleringsvalget er overstået. Dette ud fra at 

såfremt der kan rekrutteres nok medlemmer til bestyrelsen kan det være en overvejelse at 

fortsætte med 7 medlemmer og ellers regulere ned til 5 medlemmer.   

 

 

12. Drøftelse og mulig beslutning vedr. overvejelser om ændringer af fx antal 

skolebestyrelsesmøder, mødevarighed eller andet angående praksis for skolebestyrelsen 

Drøftelserne udspringer af overvejelser omkring muligheder for at gøre bestyrelsesarbejdet set i 

forhold til de oplevede vanskeligheder med at rekruttere nye forældrerepræsentanter til 

bestyrelsen. 

Referat: 

- I opslag til suppleringsvalg skal det fremgå, hvad forventningen til at være skolebestyrelses 

medlem er, hvor mange møder er der, hvad skal man deltage i udover møderne, hvad 

bestyrelsesarbejdet kan være, tidspunkt for møderne osv..   

 

  

13. Høring af trafikbestilling 

Bilag til høringen medsendes.  

Udkast til høringssvar fremsendes inden bestyrelsesmødet. 

Referat: 

- Godkendt.  

 

 

14. Skole og Forældre landsmøde  

Skole og Forældre afholder landsmøde 17/18-11 er der en fra bestyrelsen der ønsker at deltage? 

(deadline tilmelding 30/9) 

Referat: 

- Dato er meldt ud. Ingen af de tilstedeværende medlemmer kan deltage.  

 

 

15. Lejrskole på Fulton 



 
Lærerne i 8C tænker at det kunne være en god ide at klassens lejrskole kunne foregå på Fulton. 

Skolen tænker at det ville være en god ide at høre bestyrelsens holdning hertil.  

Referat: 

- Bestyrelsen kan fint bakke op om forslaget med at 8.C’s lejrskole erlægges på Fulton. 

Skolebestyrelsen vil efterfølgende invitere mindst en af de deltagende lærer og en af eleverne 

til et skolebestyrelsesmøde for at høre om oplevelsen.  

 

 

16. Mulighed for at 8C må indsamle penge til lejrskole på Fulton 

Lærerne i 8C ønsker at klassens lejrskole kunne foregå med Fulton. Opholdet vil umiddelbart være 

dyrere end det beløb, der er afsat og dermed dyrere end de andre klassers lejrskole. At lærerne 

spørger om lov til at indsamle ekstra penge til turen hænger ikke som sådan med at lejrskolen 

ville være dyrere, lærerne ser det som et pædagogisk element ifm med turen. Kan bestyrelsen 

godkende en indsamling af ekstra penge. Konkrete forslag til hvorledes indsamlingen kunne 

foregå fremsendes senere. 

Referat: 

- Godkendt at der må indsamles penge med udgangspunkt i et klasserådsregi.  

 

 

17. Orientering om: Town Hall/dialogmøde på SFO-området 

I forbindelse med beslutning om proces og ressourcetildelingsmodel på SFO- og Klubområdet 

godkendte udvalget på seneste udvalgsmøde at afholde et dialogmøde (Town Hall) i september 

måned, hvor det politiske udvalg får mulighed for dialog med interessenterne af SFO- og 

Klubområdet. 

Det er vi gået i gang med at koordinere og første skridt er at finde en dato for afholdelse. Til jeres 

orientering er følgende tre mulige datoer blevet præsenteret for udvalget: 26/9, 27/9 eller 28/9. Vi 

forventer, at kunne melde den endelige dato ud umiddelbart efter sommerferien, hvor vi også vil 

sørge for invitation til jer, jeres bestyrelser, faglige organisationer og andre relevante interessenter.  

Referat: 

- Town Hall mødet er den 28.09 17.30-20.00 Karen Skipper deltager fra Skolebestyrelsen  

 

18. Punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Referat:  

- Valg af næstformand skal på næste møde. 

- Evaluering af Fulton lejrtur (efter de har været afsted) 

- Aftale om at forberede de kommende forældremøder. Skal sættes på dagsorden den 16.01 24   

 

 

19. Eventuelt 

Referat: 

- Elevrådet syntes der er for lange skoledage, og ønsker at der kommer fokus på det.  

- Udfordring med at bus 611 tit kommer for sent til Korskilde om morgen.  

 



 
 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2023-2024 
31/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

09/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

21/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

16/01  tirsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

06/03  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

25/04  torsdag afd. Korskilde   kl. 17-19/19-21 

17/06  mandag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


